



Mötesgrupp
SRRS/Västra

Mötesort
Zoom

Mötesdatum
2021-05-19

År/Mötesnr
2021/03

Närvarande

Hillevi Backman (ordförande), Ulrika Weber (vice ordförande), Matilda Anttonen (sekreterare), Annelie Åkerström (kassör), Susanne Bermark (ledamot), Anki Rådman (suppleant) Erika Ljungberg (ledamot) och Ellen Leiner (suppleant).

Anmält förhinder

-Caroline Svansson, Malin Reardon

§1. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

1.1. *Val av protokollförare*

Matilda Anttonen utsågs till protokollförare vid dagens möte.

1.2. *Val av protokolljusterare*

Anki Rådman utsågs att justera protokollet från dagens möte.

1.3. *Godkännande av dagordning*

§2. Föregående mötesprotokoll

§3. Rapport AU/TK

3.1. *CUA, inga nya utbildningstillfällen*

3.2. *Utställning 2021 inställd*

3.3. *Ansvarsområden*

Erika ansvarar för att svara på förfrågningar av medlemmar på facebook.

Bilder som ska upp på Instagram mailas över till Ulrika så att de blir bra kvalitet.

§4. Bordlagda ärenden

§5. Inkomna ärenden

§6. Ekonomiärenden

§7. Medlemsärenden

§8. Aktiviteter

8.1. *Viltspårsmästerskapet inställt på grund av för få anmällda*

8.2. *Planera och diskutera aktiviteter/promenader*

Promenad kommer att ske i Örebro den 20/6 kl 11:00, Susanne och Ellen ansvarar för det.

Promenad i Karlstad planeras den 4/7 kl 11:00, Ulrika och Hillevi ansvarar

Promenad i Göteborg planeras den 29/8 kl 11:00 Erika ansvarar

Aktiviteter

Tills nästa möte ska vi fundera på vilka aktiviteter vi önskar ha med tills i höst.

8.3. *RR nytt*

§9. Övriga ärenden

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

{Förnamn Efternamn}

{Förnamn Efternamn}

{Förnamn Efternamn}



Mötesgrupp
SRRS/Västra

Mötesort
Zoom

Mötesdatum
2021-05-19

År/Mötesnr
2021/03

Närvarande

Hillevi Backman (ordförande), Ulrika Weber (vice ordförande), Matilda Anttonen (sekreterare), Annelie Åkerström (kassör), Susanne Bermark (ledamot), Anki Rådman (suppleant) Erika Ljungberg (ledamot) och Ellen Leiner (suppleant).

Anmält förhinder

-Caroline Svnesson, Malin Reardon

-
- 9.1. *Västar till nya styrelsemedlemmar kommer att skickas ut.*
 - 9.2. *Samverkansmöte 24/5, Hillevi informerar.*
 - 9.3. *Välkomstbroschyrer till nya medlemmar kommer att skickas ut, detta kommer att ordnas av centrala.*

§10.Nästa styrelsemöte

Styrelsen beslutade att hålla nästa arbetsmöte den 15 augusti klockan 13:00 i Deje/ZOOM.

§11.Mötets avslutande

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

{Förnamn Efternamn}

{Förnamn Efternamn}

{Förnamn Efternamn}